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Zápis ze 3. setkání pracovní skupiny MAP III 

pro volnočasové aktivity  

25. 4. 2022 16:00 – 19:00 

Přítomní:  

- realizační tým (RT MAP III): Jana Černoušková, Kateřina Langerová 

- členové pracovních skupin (PS): viz prezenční listina 

Body jednání: 

1. Úvodní informace od facilitátorky Jany Černouškové 

- Facilitátorka Jana Černoušková přivítala účastníky setkání PS pro volnočasové aktivity 

v rámci projektu MAP III.  

- V červnu se v rámci projektu MAP III uskuteční ještě 1 setkání této PS.  

- Dne 7. 6. se uskuteční setkání PS pro rovné příležitosti, která bude tentokrát otevřena 

i pro nečleny této PS. Na tomto setkání bude mít prezentaci lektorka s Ukrajiny paní 

Marija Dovhaničová. Je to speciální pedagožka, která pomáhá ukrajinským uprchlíkům. 

Kdo bude mít zájem, může přijít.  

- Dlouhodobější otázkou k řešení zůstává, zdali bude PS pro volnočasové aktivity 

ustavena i v rámci budoucího MAP IV (OP JAK).  

 

2. Účastníci PS 

- Na setkání byli přítomni pedagogové ze ZŠ Stoliňská, zástupkyně TJ Sokol, zástupkyně 

Rodinného a komunitního centra Mumraj, zástupkyně rodičů a zástupce Domu dětí 

a mládeže Horní Počernice (DDM).  

 

3. Diskuse k aktuálním tématům  

- Zástupci PS nejprve diskutovali aktuální témata týkající se ukrajinských uprchlíků 

v Praze – Horních Počernicích: 

- Zástupce DDM uvedl, že se kroužků účastní děti z Ukrajiny. Tyto děti se mohou účastnit 

i táborů a turistických výletů organizovaných DDM. Mohou se rovněž zapsat 

do kroužků na příští rok. 

- Zástupce DDM informoval o nadcházejících akcích:  

- 14. 5. Akce na téma Harry Potter ve Lhotce u Mělníka; 22.5. Den ICT a matematiky 

přímo v DDM. 
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Volnočasový klub „Prádelna“ funguje a jeho kapacita (maximálně 20 dětí najednou) 

je zatím dostačující. Dopoledne je klub otevřen pro výuku češtiny. V rámci standardní 

provozní doby od 12:30 do 17 hodin (pondělí až čtvrtek) je otevřen i pro ukrajinské 

děti.  

- Zástupci ZŠ Stoliňská uvedli, že kapacita školy je v tuto chvíli naplněna na maximum. 

Nebude více než 30 žáků ve třídě. Na ZŠ je momentálně 15 ukrajinských žáků a zároveň 

zde probíhá výuka češtiny pro Ukrajince. 3 dny v týdnu funguje ukrajinský školní 

asistent. Speciální třídu pouze pro ukrajinské žáky škola nechystá.  

- Hornopočernické MŠ zatím speciální ukrajinské třídy nechystají. Na ZŠ Chodovická jsou 

2 speciální ukrajinské třídy byly zřízeny na MŠ Chodovická (jedna na 1. a jedna 

na 2. stupni ZŠ). 

- RC Mumraj nemá moc volných kapacit, ale herny nejsou přeplněny. Podrobné 

informace jsou na webu Mumraje. Do svých aktivit může začlenit výtvarně nadané děti 

z Ukrajiny. Mumraj registruje velký zájem o výuku češtiny u dospělých Ukrajinců. 

Mumraj uvítá informace o dotačních titulech, ze kterých by mohl čerpat. 

- Akce Počernický patron – propojení Čechů a Ukrajinců s podobnými zájmy. Cílem je 

začlenění Ukrajinců do většinové společnosti. Mohou se přidat jako dobrovolníci do 

Mumraje.  

- 5.6. akce pro děti Pohádkový les ve Xaverovském háji. 

 

- Dalším tématem byla diskuse týkající se následků covidové pandemie: 

- Zástupci ZŠ Stoliňská uvedli, že stoupají počty dětských pacientů u psychologů 

i psychiatrů (poruchy příjmu potravy, sebepoškozování). Díky covidu došlo k akceleraci 

problémů. Rodiče chtějí spolupracovat, ale problémem jsou dlouhé čekací lhůty v 

ordinacích (3 až 6 měsíců). Dětských psychiatrů je málo. Někdy je problémem střídavá 

péče (neshody mezi rodiči). 

- Zástupkyně RC Mumraj považuje za důležité diskutovat téma následků covidové 

pandemie u dětí. 

- Zástupce ZŠ Stoliňská zmínil inspiraci finskou metodikou, která se týká řešení šikany 

a rozvoje měkkých dovedností. Metodik prevence má ještě plný úvazek jako pedagog. 

- Zástupkyně ZŠ Stoliňská doplnila, že paměťové učení šlo v době covidové pandemie 

stranou, a i v současné době se to projevuje. Někteří žáci stále ještě nesrovnali 

s prezenční docházkou do školy. 

 

4. Informace od evaluátorky Kateřiny Langerové k evaluaci v rámci MAP III 

- Evaluátorka informovala přítomné o sestaveném Evaluačním plánu a o realizovaných 

evaluacích. Členové PS se ztotožňují s návrhy doporučení. Evaluátorka dále 

informovala o plánovaných evaluacích. 
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5. Shrnutí 

- Facilitátorka poděkovala jménem celého realizačního týmu MAP III za aktivní účast 

na pracovní skupině. Zápisy PS budou k dispozici na webu Úřadu městské části Prahy 

20. Členové PS si mohou průběžně promýšlet témata k diskusi na příští PS. 

 

Praha, 25. 4. 2022  

Zapsala: Kateřina Langerová, členka RT MAP III 

 


